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Protokół Nr 16/2021  

Ze wspólnego posiedzenia Komisji Społecznej i Komisji Gospodarczej 

Rady Miejskiej w Rzepinie  

w dniu 29 marca 2021r. o godz. 13:30 

 

 Obecni radni:            

1. Jarosław Dudzis                                                     

2. Kazimierz Depczyński       

3. Anna Gajda-Cikota 

4. Adrian Kasik      

5. Krystyna Kramarzewska 

6. Eugeniusz Komar 

7. Wioletta Nowak 

8. Ryszard Rybowiak 

       

 Przewodnicząca Komisji Społecznej Krystyna Kramarzewska otworzyła 

wspólne posiedzenie Komisji Społecznej i Komisji Gospodarczej witając wszystkich 

uczestniczących we wspólnym posiedzeniu komisji w trybie zdalnym, informując 

jednocześnie, iż porządek posiedzenia przedstawia się następująco: 

 

1. Opiniowanie projektów uchwał, przygotowanych na sesję Rady Miejskiej                    

w Rzepinie, która odbędzie się w dniu 30.03.2021r.  

2. Sprawy różne. 

 

Pkt 1. Opiniowanie projektów uchwał, przygotowanych na sesję Rady Miejskiej 

w Rzepinie, która odbędzie się w dniu 30.03.2021r.  

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Rzepin na lata 2021 -2036 wynika i wiąże się z projektem uchwały w sprawie 

zmiany uchwały budżetowej i  tak, zwiększa się łączną kwotę planowanych 

dochodów o kwotę: 587.832,10 zł w tym zwiększa się dochody bieżące o kwotę 
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116.347,65 zł w rozdziale 01010 § 0940 wpływy z rozliczeń/zwrotów z lat ubiegłych 

o kwotę 105.896,25 zł w rozdziale 80120 § 0970 wpływy z różnych dochodów o kwotę 

1.160,00 zł, w rozdziale 85195 § 0970 wpływy z różnych dochodów o kwotę 3.000,00 

zł są to środki przekazanie na zorganizowanie telefonicznego punktu potrzeb 

transportowych oraz informacji o szczepieniach przeciwko wirusowi, w rozdziale 

85215 § 2700 środki na dofinansowanie własnych zadań bieżących gmin, powiatów 

(związków gmin, związków powiatowo-gminnych, związków powiatów), samorządów 

województw, pozyskane z innych źródeł o kwotę 4.791,40 zł są to dopłaty do czynszu 

dla najemców, którzy utracili dochody w wyniku epidemii Covid-19, w rozdziale 85295 

§ 2700 środki na dofinansowanie własnych zadań bieżących gmin, powiatów 

(związków gmin, związków powiatowo-gminnych, związków powiatów), samorządów 

województw, pozyskane z innych źródeł o kwotę 1.500,00 zł są to pieniądze                            

na dostarczenie przez pracowników OPS w Rzepinie niezbędnych produktów                      

dla seniorów. 

 Zwiększa się dochody majątkowe o kwotę 1.077.966,45 zł w rozdziale 01010 

§ 6257 dotacje celowe w ramach programów finansowych z udziałem środków 

europejskich oraz środków, o których mowa w art. 5 ust. 3 pkt 5 lit. a i b ustawy,                        

lub płatności w ramach budżetu środków europejskich, realizowanych przez 

jednostki samorządu terytorialnego. Środki z Regionalnego Programu Operacyjnego                                 

- Lubuskie 2020 na zad. pn. „Uporządkowanie gospodarki wodno–ściekowej                                      

na terenie gminy Rzepin” o kwotę 1.077.966,45 zł. 

 Zmniejsza się dochody bieżące o kwotę 606.482,00 zł w rozdziale 75801 § 

2920 subwencje ogólne z budżetu państwa o kwotę 606.482,00 zł. 

 Zwiększa się łączną kwotę planowanych wydatków o kwotę 676.747,25 zł  

w tym zwiększa się wydatki bieżące o kwotę 238.367,09 zł w rozdziale 01010 § 4430 

różne opłaty i składki o kwotę 20.000,00 zł są to opłaty za zajęcie pasa drogowego, 

w rozdziale 70005 § 4300 zakup usług pozostałych o kwotę 30.000,00 zł  na podziały 

działek, w rozdziale 71004 § 4300 zakup usług pozostałych o kwotę 50.000,00 zł,                 

w rozdziale 80101 § 4270 zakup usług remontowych o kwotę 8.896,25 zł, w rozdziale 

80150 § 4210, 4240 zmiany w Zespole Szkół w Rzepinie o kwotę 17.264,29 zł                          

w rozdziale 85154 § 4300 zakup usług pozostałych. Środki niewykorzystane w 2020 
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roku na wydatki określone w Gminnym Programie Profilaktyki i Rozwiązywaniu 

Problemów Alkoholowych o kwotę 88.363,95 zł, w rozdziale 85215 § 3110 

świadczenia społeczne. Środki na dofinansowanie realizacji programu pn.: "dopłaty 

do czynszu" o kwotę 4.791,40 zł, w rozdziale 85295 § 4010, 4110, 4120 środki na 

dofinansowanie realizacji programu pn.: "Wspieraj Seniora 2021" o kwotę 1.500,00 

zł, w rozdziale 85410 § 4270 zakup usług remontowych o kwotę 17.000,00 zł,                           

w rozdziale 90019 § 4300 zakup usług pozostałych. Środki niewykorzystane                           

na wydatki na ochronę środowiska w 2020 roku o kwotę 551,20 zł. 

 Zwiększa się wydatki majątkowe o kwotę 1.077.966,45 zł w rozdziale 01010 § 

6057 wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych. Środki z Regionalnego 

Programu Operacyjnego - Lubuskie 2020 na zad. pn. „Uporządkowanie gospodarki 

wodno – ściekowej na terenie gminy Rzepin” o kwotę 1.077.966,45 zł. 

Zmniejsza się wydatki bieżące o kwotę 639.586,29 zł w tym zmniejszenie subwencji 

oświatowej o kwotę 606.482,00 zł. 

Pozostałe zmniejszenia w kwocie 33.104,29 zł dotyczą Zespołu Szkół w Rzepinie                      

i zostały przeznaczone na wydatki wymienione w paragrafach powyżej. 

 Radny Jarosław Dudzis poprosił o szczegółowe informacje dotyczące 

rozdziału 85295 § 2700 Środki na dofinansowanie własnych zadań bieżących gmin, 

powiatów (związków gmin, związków powiatowo-gminnych, związków powiatów), 

samorządów województw, pozyskane z innych źródeł o kwotę 1.500,00 zł                    

są to pieniądze na dostarczenie przez pracowników OPS w Rzepinie niezbędnych 

produktów dla seniorów. 

  Pani Małgorzata Barwińska Skarbnik Gminy Rzepin poinformowała, że Gmina 

otrzymała pieniądze w kwocie 1.500,00 zł na realizacje programu „Wspieraj Seniora 

2021”, który polega na tym, że pracownicy Ośrodka Pomocy Społecznej w Rzepinie 

mają pomagać w dostarczeniu niezbędnych produktów dla seniora. Pieniądze                        

te są przeznaczony tylko i wyłącznie na wynagrodzenia dla pracowników, którzy 

udzieliliby tej pomocy. 

 Przewodnicząca Komisji Społecznej Krystyna Kramarzewa poruszyła kwestie 

dotyczącą subwencji oświatowej, pytając czy w związku z tym, iż szkoła                               



4 

 

nie funkcjonuje na normalnych zasadach przez Covid-19 subwencja nie wpływa                    

na konto gminy? 

 Pani Małgorzata Barwińska odpowiedziała, że to nie jest tak jak myśli radna 

Kramarzewska, zostały przekazane błędne dane do ministerstwa przy ostatecznym 

rozliczeniu i otrzymaliśmy kwotę mniejszą o 606.482,00zł. 

 Komisji Społeczna wraz z Komisją Gospodarczą pozytywnie opiniują 

przedstawione projekty uchwał. 

 

Projekt uchwały w sprawie określenia wykazu kąpielisk oraz sezonu 

kąpielowego na terenie Gminy Rzepin w 2021 roku omówił Artur Pacześny 

Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej, Środowiska i Inwestycji informując,                  

iż przedstawiony projekt uchwały określa wykaz kąpielisk oraz sezonu kąpielowego 

na terenie Gminy Rzepin w roku 2021. Zgodnie z art. 37 ust. 1 i ust. 2 ustawy z dnia 

20 lipca 2017r. prawo wodne, rada gminy określa w drodze uchwały corocznie                         

do dnia 20 maja wykaz kąpielisk na terenie gminy oraz określa okres sezonu 

kąpielowego. 

 Zgodnie z art. 37 ust. 1 i ust. 2 Burmistrz przygotował projekt uchwały                   

a następnie podał go 21 dniowym konsultacjom społecznym. 

 Projekt uchwały przekazany został do zaopiniowania Wodom Polskim, 

właściwemu organowi Inspekcji Ochrony Środowiska i Państwowemu Powiatowemu 

Inspektorowi Sanitarnemu. Wyżej wymienione instytucje nie zgłosiły uwag                                 

i pozytywnie zaopiniowały przedłożony projekt uchwały. Wobec powyższego 

opracowano projekt uchwały w sprawie określenia wykazu kąpielisk na terenie 

Gminy Rzepin, gdzie w wykazie kąpielisk zamieszczono wydzielony fragment wód 

powierzchniowych, na których Gmina planuje utworzyć kąpielisko, dla którego będzie 

organizatorem. 

 Przewodnicząca Komisji Społecznej zwróciła się z pytaniem jaki jest poziom 

wody na jeziorze „poznańskim”? 
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Kierownik Pacześny Artur odpowiedział, że poziom wody nadal spada, sprawdzana 

jest regulacja wód, żeby dopuścić wodę do jeziora, ale to nie jest prosta sprawa, na 

odbudowę systemu rowów przed samą autostradą musimy przeznaczyć bardzo dużo 

środków finansowych.  

  

 Komisji Społeczna i Komisją Gospodarczą pozytywnie opiniuje przedstawiony 

projekt uchwały. 

 

Pkt 2. Sprawy różne. 

  

 Radny Jarosław Dudzis poruszył temat związany z budową wieży 5G przy ulicy 

Elizy Orzeszkowej niedaleko mleczarni. Zwrócił się z pytaniem czy owa budowa nie 

będzie kolidowała z lądowiskiem dla śmigłowców Lotniczego Pogotowia 

Ratunkowego, radny dodał również, że bardzo dużo ludzi jest przeciwnych budowie 

tej wieży ponieważ mieszkają bardzo blisko budowy. 

  Zastępca Burmistrza Krystian Pastuszak zabrał głos w powyższym temacie                  

i poinformował, że decyzje o wydaniu pozwolenia na budowę wydaje Starostwo 

Powiatowe w Słubicach, z wiedzy jaką posiada Zastępca Burmistrza to w pierwotnej 

wersji decyzja była odmowna ale inwestor odwołał się do Wojewody i decyzja została 

uchylona natomiast organ drugiej instancji wydał decyzję pozytywną. Czy zostały 

wzięte pod uwagę aspekty o których wspomniał radny Dudzis, tego Zastępca 

Burmistrza nie wie, ponieważ organem wydającym decyzje jest organ Powiatu. 

 

 Komisja Gospodarcza zakończyła posiedzenie natomiast Komisja Społeczna 

poruszyła tematykę związaną z przydziałem lokali mieszkalnych i socjalnych. 

 Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej, Środowiska i Inwestycji Artur 

Pacześny przedstawił komisji informację dotyczące wniosków, które wpłynęły                        

do Burmistrza Rzepina o przydział lokali socjalnych i mieszkalnych i tak 1 wniosek                  

o przydział lokalu socjalnego, który spełnia warunki określone w uchwale oraz                         

5 wniosków o przydział lokali mieszkalnych. W związku z tym iż brak jest mieszkań 

komunalnych, mieszkalnych osoby wnioskujące o przydział lokali zostają wpisane     
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na listę osób ubiegających się o przydział lokalu mieszkalnego natomiast lokal 

socjalny jest i zostanie przyznany.  

23 rodziny czekają na lokale mieszkalne dodał Pan Artur Pacześny. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano.  

            Przewodniczyła:  

         Przewodnicząca Komisji Społecznej 

           (-) Krystyna Kramarzewska 


